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Jack Jonk
VanBlueSkyGroup
NaarRabobankPensioenfonds

kingvaneenfiduciair
beheerdervanbinnenuit.
Enerzijdskanikdaardoor
scherpzijnindecounter-
vailingpowerrichtingonze
fiduciair,anderzijdsweetik
alsgeenanderhoebelang-
rijkhetisomalspartners
samentewerkenente
strevennaareenvouden
standaardisatie.

Vindt u het een uitdaging 
om in deze nieuwe functie 
te beginnen? 
Zeker.Eenhelemooieuit-
daging!Webehereneen
portefeuillevan€23miljard
enonsdoelisombijte
dragenaaneenduurzame
financiëletoekomstvoor
onzedeelnemers.Datis
eenenormeverantwoorde-
lijkheid,waarbijikvooreen
deelmijneerderopgedane
ervaringkaninzetten.Maar
ikleerookelkedagweer
ietsnieuws.

Wat verwacht u als CIO van 
Rabobank Pensioenfonds 
te bereiken? 
Ikhebeengrotevoorkeur
vooroverzicht,structuuren
eenvoud.Dusikstreefnaar
eenoverzichtelijkeporte-
feuille,zonderonnodige
complexiteitenkosten.
Verderverwachtikdatwe
duurzaamheidnogverder
zullenverankerenende
transitienaarhetnieuwe
stelselsuccesvolgaan
doorlopen.Ookismijn
strevennatuurlijkomhet
vermogenverdertelaten
groeien.

Hoe staat het met uw 
persoonlijke ambities? 
Ikgeloofersterkindatle-
vensgelukgebaatisbijeen
baanwaarjeplezierinhebt
enwaarinjeverschilkunt
maken.Ikhebnetdeze
mooiestapgezetenerzijn
hiervoorlopigvoldoende
boeiendeuitdagingen.
Daarbijeindigtmijnrolin
deRaadvanAdviesvan
Monolithbinnenkort,dus
komterruimtevooreen
interessantenevenfunctie.

Proficiat met uw nieuwe 
stap. Hoe bevalt uw 
nieuwe functie? 
Hetbevaltmeheelgoed!Ik
hebleukeenprofessionele
collega’sendefunctiebe-
vateenmooiecombinatie
vanbesturenenbeleggen.
Daarbijisergenoegte
doen,zekermetdekomst
vanhetnieuwepensioen-
stelsel.Ikvindhetookmooi
omtemerkenhoedewerk-
nemers,ex-werknemers
engepensioneerdenvan
Rabobankbetrokkenzijn
bijhetfonds.Metveelaan-
dachtvoorhetcoöperatieve
enduurzamegedachten-
goed.

U begon uw professionele 
carrière bij Achmea Global 
Investors. Wat heeft u 
daar gedaan? 
IkwasPortfoliomanager
voordeEuropeseaande-
lenportefeuillesenkreeg
meteenveelvrijheid,waar-
doorikookveelensnel
leerde.Onderandereover
dewerkingvanfinanciële
markten,overportefeuille-
beheerenoverderivaten.

Daarnaast heeft u ook in 
diverse functies gewerkt 
bij Delta Lloyd en Blue Sky 
Group. Kunt u kort aange-
ven welke kennis u op deze 
posities heeft opgedaan? 
BijDeltaLloydhebikveel
kennisopgedaanoverhet
beleggenvooreenverzeke-
raarenvoorbeleggingsfond-
sen.Ikhebboeiendetijden
beleefdmethetinvesteren
in5%-belangen.Latermaak-
teikdestapnaarhetmanage-
mentteam,waardoorikbe-
stuurlijkeervaringopdeed.
AlsCIOvanBlueSkyGroup
werdmijnbeleggingskennis
verderverbreedenleerdeik
overdewerkingvaneen
fiduciairbeheerder,overde
dynamiekvanpensioen-
fondsenenoverdebedrijfs-
voeringvaneenuitvoerings-
organisatie.

Hoe en wanneer bent u in 
contact gekomen met 
Rabobank Pensioenfonds? 
Eind2022werdikbenaderd
dooreenexecutivesearch-
bureau.Tijdensdeeerste
gesprekkenmetmijn
collega-bestuurdersklikte
hetmeteengoed.Ook
bleekdaterinhoudelijkeen
goedematchwas.Duswe
warenervrijsneluit.

Op welk vlak kunt u de 
expertise die u eerder 
heeft opgedaan gebruiken 
als CIO van Rabobank 
Pensioenfonds? 
Mijnbestuurlijkeervaring
enmijnkennisvanfinan-
ciëlemarktenkomengoed
vanpasbijhetbesturen
vanhetfondsenhetinrich-
tenvandeportefeuille.
Daarnaastkenikdewer-


